
接收模式操作步骤

①打开发射机

  （按住电源按钮 3 秒钟）

②手机和发射器之间的蓝牙连接

  （从设备上的蓝牙设置中选择）

③打开耳机

  （按住 MFB 按钮 2 秒钟）

④设置频道同步:发射器和接收器开机默认频道是

CH01,开机会自动连接，如果需要调频，务必确保

发射器和接收器在同一频道

・耳机端： 

  按 MFB 按钮 2 次 调节蓝牙模式和接收模式

  按住"-"/"+"按钮调整频道

・发����
����开�键2�闪烁��
  短按     /     按钮进行频道调整

MFB

电源按键

设置 蓝牙

蓝牙

T6

其它设备

①将天线连接到发射器上。

②长按电源按钮 3 秒钟以开启/关闭电源。

③长按电源按钮 2 秒钟以启用触摸按钮。此时频道显示开始闪烁，点击    /   来调整发射器

    频道的数值；再次按下电源按钮以锁定触摸按钮（或在不操作 10 秒后自动锁定）。

④发射器的默认频道是 CH01。耳机的默认模式是接收模式且频道是 CH01 。发射器和耳机

    接收器在首次开启时会自动连接。

⑤按下电源按钮（在开机状态下）可查看电池电量。

⑥通过蓝牙将您的手机连接到 T6 发射器：发射器开启后，显示屏上的     图标会闪烁，当蓝

    牙连接成功时，该图标停止闪烁。

※注意：耳机和 T6 发射器必须设置在相同的频道上。

开始/暂停

电源键：

长按 3 秒以开启/关闭 

长按 2 秒以启用触摸按钮 

短按以查看电池电量

⑦音量调节：可在手机和接收耳机上调节音量。无法在发射器上调节音量。

⑧播放/暂停：启用屏幕触摸按钮后，短按该键可播放/暂停音乐，同时显示屏上的播放状

    态，播放时图标会亮起，暂停时熄灭。

⑨PPT 按钮：在开机状态下，长按该按钮可发送实时语音指令。

⑨PPT 音量调节：按住 PPT 按钮并轻触音量按钮进行调节。

电池电量指示：按下电源按钮，显示屏将显示当前剩余电量。

如果剩余电量低于 30%，指示灯将闪烁，并且耳机接收器会同时发出声音提醒。

充电：通过 Type-C USB 线将发射器连接到充电器的标准 USB 接口，充电时长大约

 2 到 3 小时。

发射器支持 5V/3A 输入。如果充电器的电流较低，充电时间可能会更长。
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Receive Mode Operation Procedure 

①Turn on the transmitter 

    (Press and hold the power button 

    for 3 seconds)

②Bluetooth connection between smartphone 

    and transmitter (selected from the Bluetooth 

    settings on the device)

③Turn on the earphones 

   (press and hold the MFB button 

   for 2 seconds)

④Channel Synchronization Settings:the

transmitter and the headphone receiver default 

mode is CH01,they will automaticaly connect the

first time use.

・Headphone side: default mode is receiving mode.

  Press MFB button 2 times → switch bluetooth and 

  receiving mode.  Press and hold "-"/"+" button to 

  adjust channel .

 

・Transmitter side:

   Press and hold      for 2 seconds to enable the touch

   button.Short Press     /     button to adjust 

   Transmission sound volume.

MFB

setup Bluetooth

Bluetooth

T6

My device

Power 
button
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How to use the transmitter

① Attach the antenna to the transmitter.

※Note:The headphone and the T6 transmitter must be set to the same channel. 

Channel display 

CH:01~CH:16 

Blinking: setting mode 

Lit: current channel 

Play/pause

Short press 

Go to next channel 
 Short press 

Go to previous channel

② Press and hold  power button for 3 seconds to power ON/OFF.

③ Press and hold power button for 2 seconds to enable the touch buttons.the channel 

    display starts to flash, Tap the    /    to adjust the value of the transmitter channel; Press 

    power button again to lock the touch buttons (or will automatically lock after 10 seconds 

    of inactivity).

④The transmitter default channel is CH01. The headphones default mode is Receiving 

    Mode on CH01. The transmitter and headphone receiver will automatically connect the

    first time they are turned on.

⑤Press the power button (while powered on)to check battery level.

⑥Connect your mobile phone to the T6 transmitter via Bluetooth : After the transmitter is 

    switched on, the      icon on the display will flash, when the Bluetooth connection is 

    successful the icon stop Flashing.
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Flashing: Waiting for connection 

On: Connected 

Off: Paused 

On: Playing 

press: Back to previous song

Short press 

Play/pause 

Press the PPT key and the icon lights up 

Release the PPT key and the icon goes out 

Volume Value Display 

(L:01-L:16) 

Press the PPT key, 

Simultaneously click Volume Up

press: Go to next song

Press the PPT key, 

Simultaneously click 

Volume Down 

Power Button:

Press and hold for 3” to tun on/off

Press and hold for 2” to enable the touch button

Press to check the battery level

⑦Volume adjustment: adjustable the volume on the phone and the receiver headphone. 

    Can not adjust the volume on the transmitter.

⑧Play/pause: Enable the screen touch button , then short press     key music play/pause,

    at the same time,the display     icon play state-light up, pause state-off

⑨PPT Button:  Under the power on condition, Press and hold to send real-time voice 

    instructions while powered on.

⑩PPT Volume Adjust: Press PPT button and tap volume button to adjust.
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Current power level display 

Blinking - charging in progress 

Stop blinking - charging complete 

Starts blinking when the power 

level is less than 30

Battery level indicator: press the power button and the display will show the current

amount of power remaining.

If the remaining battery power falls below 30%,the indicator will flash and an audible

alert will be simultaneously notified by the headphone receiver.

CHARGING:Connect the transmitter to the standard USB port of the charger via the

Type-C USB cable and the battery will be fully charged in approximately 2 to 3 hours.

The transmitter supports 5 V/3 A input.If the amperage of the charger is low,charging

time may be longer.
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